
 
 

 
 

Referat af SB møde d.21.2.23 
Kl. 17-19 

Mødet afholdes på kontoret 
 
 
 

Til stede:  
Forældre: Cecilie, Mie, Marie Louise, Lisbeth, Kristine, Nicolaj, Thomas 
Medarbejdere: Therese, Christina, Marie Louise, Jan Eirik og Nina 
Elever: Isabell 
 
Fraværende: 
Elever: Mads Emil 
Nyt fra GFO 15 

min 
Læringsleder Kasper fortæller om 
GFO’ens arbejde, de fælles 
værksteder tirsdag-torsdag, det 
gode samarbejde mellem lærere og 
pædagoger på skolen, niveauet er 
højt på skolen og samarbejdet er 
godt fra et medarbejderperspektiv. 
Mobilfri skole kan være en 
udfordring – især fordi nogle 
forældre bruger telefon i GFO’en. 
Efter Corona er der kommet en 
mere klasseopdelt kultur. Det er et 
fokuspunkt. 
Forbedringspunkt: at lære børnene 
at skrive sig på de værksteder, de 
er i, for så bliver afhentning 
nemmere for forældrene. 
 
 

Formål med punktet: 
Orientering om skolens 
fokusområder jf. årshjulet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ledelsen tager en drøftelse 
med GFO’en om, hvordan vi 
kan understøtte den 
mobilfrie GFO 

Timefordelingsplan 20 
min 

Se bilag 1 
 

Formål med punktet: 
Godkendelse af 
timefordelingsplanen 
 
Bestyrelsen godkender 
timefordelingsplanen 

Fraværsstatistik 10 
min 

 Formål med punktet: 
Orientering om nuværende 
fraværstal jf. lovkrav 
 
Sidste års komparative data 
eftersendes til orientering. 



Elevrådets 
orientering 

10 
min 

Hvor langt er elevrådet i deres 
proces med udeområderne, og 
hvad behandles p.t. på 
elevrådsmøderne? 
 
Elevrådet har droppet at bakke op 
om mobilpolitikken – hvad kan 
ledelsen/bestyrelsen gøre for at 
kompensere? 

Formål med punktet: 
Orientering om elevrådets 
arbejde. 
 
Beslutning om evt. 
aktiviteter til at støtte op. 
 
 
 
Ledelsen/bestyrelsen 
orkestrerer plakat/meme-
konkurrence 
Elevrådet er ved at etablere 
bænke og aktiviteter 
omkring udskolingsgården. 
Thomas kan levere 
europaller til elevrådets 
pallemøbler. 
Genudsende mobilpolitikken 
og skrive status. 
 
 
Forslag: 
Værksted i GFO 
”forældrenudging”, bod på 
Grønnegård, konkurrence 
hvor hver klasse indsender 
en nudgingplakat 

Ledelsens 
orientering 

15 
min 

Huma-klasserne, udbytte af halv 
mødedag d.9.2., forældrefolder 
 

Formål med punktet: 
Orientering 
 
 
Pt. ser det ud til at Skovgård 
får to klasser Samfund og 
Innovation og én klassisk 
linje. 
 
Stort privilegie at Skovgård 
har mulighed for at afholde 
dage, hvor medarbejderne 
kan fordybe sig, udvikle 
fælles fagligt sprog og 
opdatere de fælles faglige 
kompetencer. 
 
D.27.2. behandles den 
kommende forældrefolder 
med 
klasserepræsentanterne. 

Formandens 
orientering 

5 min Cecilie har ordet Formål med punktet: 
Orientering 



 
Opdatering på de fælles 
bestyrelsers samarbejde om 
at få formuleret en fælles 
klage/et åbent brev til 
borgmesteren om 
rengøringsniveauet på 
skolerne. Skovgårdsskolen 
ønsker at hjemtage budgettet 
til rengøring og selv etablere 
rengøring på skolen. 

Forretningsorden 20 
min 

Se bilag 2 Formål med punktet: 
Godkendelse af bestyrelsens 
forretningsorden jf. lovkrav 
 
Forslag om at bestyrelsens 
diætberettigede medlemmer 
tager stilling til, hvorvidt den 
historiske beslutning om, at 
donere diæterne tilbage til 
skolen skal fortsætte. 
 
Forretningsordenen 
godkendes ikke på dette 
møde, kommentarer og 
rettelser sendes til Cecilie og 
Lisbeth (senest tirsdag 
d.28.2.2023), som laver et 
nyt udkast, der behandles på 
mødet d.28. marts 2023. 

Forældretilfreds-
hedsundersøgelsen 

20 
min 

 Formål med punktet: 
Orientering om svarprocent 
m.v. 
 
Beslutning om hvor vidt SB 
vil arbejde videre med 
undersøgelsen? 
 
Evt. nedsættelse af 
arbejdsgruppe. 
 
Ledelsen sender kvittering 
med feedback til forældrene 
inden marts er gået.  

Evt. 5 min Indhold til kommende møder 
 

- Medlem spørger: Skal det 
hedde formand?  
forkvinde? eller forperson? 
Bestyrelsen ønsker: Åben 

 
 



diskussion: har skolen en 
holdning til køn? 

- Medlem ønsker: 
Bestyrelsen drøfter diæter 

- Kost og bevægelse-gruppen 
ønsker et punkt på næste 
møde 

- Økonomi 
- Fokusområde fra årshjul 
- Rundvisning af bestyrelsen 

en morgen. 
- Punktet ”Årshjulet” skal 

revidere møderækken 
 


